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§ 1 Mötets öppnande 
Ordföranden, Rolf Scherdin, hälsade alla välkomna och förklarade årsmötet öppnat. 

Totalt var ett 40-tal personer närvarande. 

§ 2 Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkändes. 
 
§ 3 Val av ordförande för mötet 
Årsmötet beslutade att välja Ingemar Oscarsson till mötesordförande. 

§ 4 Val av sekreterare för mötet 
Årsmötet beslutade att välja Leif Skåtar till mötessekreterare. 

§ 5 Val av två justeringsmän, tillika rösträknare 
Årsmötet beslutade att välja Roger Fransson och Hans Strömberg till att justera protokollet. 

§ 6 Mötets behöriga utlysande 
Årsmötet beslutade att anse årsmötet enligt stadgarna behörigen utlyst. 

Kritik framfördes beträffande annonsering av årsmötet samt tillgänglighet av 
årsmöteshandlingar. 

§ 7 Föredragande av verksamhetsberättelsen för år 2023 
Verksamhetsberättelsen för föregående verksamhetsår presenterades.  

Efter påpekande om att Patricia Kronbäcks guld i SM-lag mixed saknas och att ett överskott ska 
ändras till underskott beslutades att godkänna verksamhetsberättelsen och efter ändring lägga 
den till handlingarna. 

§ 8 Ekonomisk berättelse för år 2023 
Ekonomin föredrogs av Ann Fagerberg. Resultatet för år 2023 visade ett mindre underskott men 
likviditeten är fortsatt betryggande.  

Årsmötet beslutade att godkänna ekonomiska berättelsen och lägga den till handlingarna. 

§ 9 Revisionsberättelse för år 2023 
Revisionsberättelsen föredrogs av Lars Wirdby. Revisorerna uttryckte viss oro över de framtida 
finanserna och föreslog höjda spelavgifter. 

Revisorerna föreslog att styrelsen beviljas ansvarsfrihet för det gångna året. 

§ 10 Styrelsens ansvarsfrihet för år 2023 
Årsmötet beslutade att bevilja styrelsen ansvarsfrihet. 
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§ 11 Medlemsavgifter för år 2023 
Avgifterna beslutades förbli oförändrade. 

§ 12 Val av styrelse, revisorer och valberedning 
Efter förslag från valberedningen, Gudrun Hanӕus, beslutade årsmötet enligt följande. 

Nyval på ett år av ordförande Rolf Scherdin 

Nyval av ledamöter på två år av Leif Skåtar och Anna Sundqvist. 

Fyllnadsval på ett år av Göran Ahl. 

Som suppleant valdes Anneli Hellstrand. 

Maj-Britt Lundberg, Ann Fagerberg och Bo Lindgren har ett år kvar på sina mandat. 

Till revisorer på ett år utsågs Lars Wirdby och Sune Pierre. 

Till valberedning utsågs Gudrun Hanӕus och Sonja Pierre. 

§ 13 Motioner 
Inga motioner hade inkommit.  

§ 14 Rapport från distriktets årsmöte 
Anna Sundqvist gjorde en allmän översikt av förbundets arbete under det gångna året.  
  

§ 15 Övriga frågor 
Gun-Britt Johansson efterlyste någon form av kalender för verksamheten för att medlemmar ska 
kunna planera sitt bridgespelande bättre. Maj-Britt Lundberg har gjort ett årshjul som snart 
kommer att presenteras och som avhjälper problemet. 

På förekommen anledning meddelade Göran Ahl att klubben numera bara har en facebooksida, 
som endast nås av klubbmedlemmar. 

Ingemar Oscarsson tyckte att klubben borde arrangera tävlingar med mer variation som 
klubbmästerskap, barometer- och pristävlingar. 

På frågan om eventuell avgiftshöjning beslutades att styrelsen undersöker och beslutar. 

§ 16 Avslutande av mötet 
Mötesordföranden tackade alla närvarande och förklarade årsmötet avslutat. 

 

Leif Skåtar     Roger Fransson  Hans Strömberg 

Sekreterare     Justerare   Justerare 


